

Proxy Form

نموذج التوكيل

Dear Shareholders Greetings,

السادة المساهمين الكرام تحية طيبة ،،،

The Extraordinary general assembly meeting will be conducted by means of modern technology through Tadawulaty services at 09:00 PM Monday 10-09-1446H, corresponding to 10-03-2025G.

سيتم عقد اجتماع الجمعية العامة غير العادية بواسطة وسائل التقنية الحديثة باستخدام منظومة تداولاتي، وذلك في تمام الساعة 09:00 مساء يوم الأثنين 10-99-1446هـ ، الموافق 10-03-2025م.

Registered shareholders in Tadawulaty services can vote remotely on the on the Extraordinary general Assembly's meeting agenda starting from 01:00 AM Friday 07-09-1446H corresponding to 07-03-2025G, until the end of the Assembly.

وسيكون بإمكان المساهمين المسجلين في خدمات تداولاتي التصويت عن بُعد على بنود اجتماع الجمعية العامة غير العادية ابتداءً من الساعة الواحدة من صباح يوم الجمعة 07-99-1446هـ الموافق 07-03-2025م، وحتى نهاية وقت انعقاد الجمعية.

Accordingly, we hope that all shareholders register in Tadawulaty to participate and vote remotely on the items of the General Assembly through the Tadawulaty website at the following link www.tadawulaty.com.sa noting that registration in Tadawulaty services and voting is available free of charge to all shareholders.

وعليه نأمل من جميع المساهمين التسجيل في تداولاتي للمشاركة والتصويت عن بُعد على بنود الجمعية وذلك عن طريق الموقع الالكتروني الخاص بتداولاتي على الرابط التالي www.tadawulaty.com.sa علماً بأن التسجيل في خدمات تداولاتي والتصويت متاح مجانا لجميع المساهمين.

Best Regards

وتقبلوا و افر التحية والتقدير،،،

